

# intellimix README Firmware Release



## README Firmware Release

Download the current version of Intellimix firmware here: [www.yellowtec.com/intellimix/downloads](http://www.yellowtec.com/intellimix/downloads)

**Remark:** Intellimix has to be restarted after the firmware update.

### Update Information:

While updating from firmware version 8.1.xy to version 8.1.1xy a loss in display quality occurs. After the successful update of all internal firmwares and a restart of the system the display will be correct again.

While downdating (to the previous version without the new operating system) from firmware version 8.1.1xy to 8.1.xy displays stay black. Please wait until the firmware update is fully completed (approx. 3 minutes) and restart your Intellimix. Afterwards, the display will be correct again.



## README Firmware Release

Lade die aktuelle Version der Intellimix Firmware hier herunter:

<http://www.yellowtec.de/intellimix/downloads>

**Hinweis:** Nach dem Firmware Update muss der Intellimix neugestartet werden.

### Update Information:

Während des Updates der Firmware von Version 8.1.xy auf Version 8.1.1xy kommt es zu Einbußen in der Darstellungsqualität des Displays. Nach dem erfolgreichen Update aller internen Firmwares und einem Neustart des Systems ist die Darstellung wieder korrekt.

Während des Downdates (zurück auf die Vorgängerversion ohne das neue Betriebssystem) der Firmware von Version 8.1.1xy auf Version 8.1.xy kommt es in der Regel zu schwarzen Displays. Warte das vollständige Update der Firmware ab (ca. 3 Minuten) und starte den Intellimix danach neu. Die Darstellung ist nun wieder korrekt.